
Pobude s 13. redne seje OSOR - 9. 6. 2016 
 
 
Jernej Brglez: 

 prosi za informacijo glede stanja reševanja problematike gradbenega dovoljenja za 
»Paviljon« na Bezeni. 

Odgovor je pripravila: Barbara Ferlic 
Občina Ruše je 10. 4. 2014 prejela odločbo Inšpektorata RS za promet, energetiko in 
prostor. Inšpektorat je občini z odločbo naložil, da najkasneje do 1. 9. 2014 odstrani objekt in 
vzpostaviti zemljišče v prejšnje stanje na svoje stroške. 
Občinska uprava je nemudoma pristopila k pripravi dokumentov za pridobitev gradbenega 
dovoljenja za legalizacijo objekta. Objekt je bilo možno legalizirati skladno z določili Odloka o 
občinskem prostorskem načrtu Občine Ruše (MUV št. 26/10 in naslednje, v nadaljevanju 
OPN), s katerim se ureja obravnavano območje. Po tem odloku oblika strešine, kot je 
izvedena na paviljonu, ni dopustna, torej gradbenega dovoljenja na obstoječe stanje ni bilo 
mogoče pridobiti. Zato je bilo potrebno v projektu za pridobitev gradbenega dovoljenja 
predvideti spremembo strešine (odstranitev, rekonstrukcija in nadzidava). 
Občina Ruše je 28. 8. 2014 pridobila gradbeno dovoljenje za legalizacijo paviljona na parceli 
455/3 v K.O. Bistrica pri Rušah, zatem je naročila projektno dokumentacijo za  izvedbo del. 
V skladu z Zakonom o javnem naročanju je izbrala izvajalca del, tako da so dela že v 
izvajanju. Po zaključku del bo občina naročila potrebno projektno dokumentacijo za 
pridobitev uporabnega dovoljenja (projekt izvedenih del in ostala potrebna dokumentacija). 
Uporaba objekta brez predhodno pridobljenega uporabnega dovoljenja ni dopustna. 

 

 Prosi za ureditev oziroma informacijo glede reševanja pešpoti od hotela Veter do 
Bezene. 

Odgovor je pripravil: RO  
Od hotela Veter do Bezene ni predvidena pešpot. Občani za sprehode uporabljajo javno pot 
ob gozdu. 
 

 
 
Stanko Krainer: 

- V zgornjem delu Loga je izginil prometni znak za omejitev hitrosti 40 km/h. Težava je 
v tem, da kolesarji divjajo pri spustu s Pečk, ko pridejo na asfaltni del ceste. Opozarja 
tudi na zelo nepregledne priključke na glavno cesto (lahko pride do tragedije). 

Odgovor je pripravil: RO 
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je obravnaval problematiko vseh cest, ki 
vodijo s Pohorja. Potrebno bo zadevo reševati celotno. Predlog je bil, da se za ugotavljanje 
doseženih hitrosti motornih vozil nabavi merilec hitrosti, ki se bo nameščal na  določenih 
odsekih po potrebi. Ponovno pa je ob začetku naselja Log v zgornjem delu  nameščen 
prometni znak za omejitev hitrosti 40 km/h. 

 
 
Andreja Markač Hleb: 

- V prihodnosti predlaga obisk režijskega obrata v okviru skupnega sestanka svetnikov. 
 

Odgovor je pripravil: Mihael Hleb Oset, podžupan 
Za enega od prihodnjih skupnih sestankov svetnikov bomo predvideli lokacijo v Režijskem 
obratu Občine Ruše.  

 
 
 
 



Lovro Bačun: 

- daje pobudo za ureditev ograje na igrišču na Glažuti in  vključitev igrišča med zelene 
površine, ki jih ureja režijski obrat. 

Odgovor je pripravil: RO 
Za ureditev ograje okoli omenjene občinske parcele v proračunu ni predvidenih sredstev.  V 
bodoče bomo parcelo kosili po potrebi kot ostale zelene površine.  
 

 
- Daje pobudo za spremembo pravilnika krajevnih odborov (da ima KO možnost 

razrešiti neaktivne člane). 

Odgovor je pripravila: Olga Malec  
Podlaga za razrešitev neaktivnega člana (člana, ki se ne udeleži treh sej delovnega telesa v 
koledarskem letu) je 3. odstavek 19. člena Poslovnika  Občinskega sveta Občine Ruše. 
V skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Ruše imenuje in razrešuje člane odborov 
in komisij Občinske svet Občine Ruše. 

 
 
 
Drago Bolčina:  

 daje pobudo, da se preveri, kako je z naročniškim sistemom odvoza kosovnih 
odpadkov, ki je trenutno v Rušah. Po mnenju večine občanov je ta sistem slabši, kot 
je bil prejšnji sistem odvoza kosovnih odpadkov »od vrat do vrat«. Želi, da se 
pridobijo s strani podjetja Snaga statistični podatki, in sicer: koliko ljudi se je odločilo 
za kosovni odvoz odpadkov, koliko ljudi je poklicalo na Snago in jih prosilo, da se 
postavi keson? 

Odgovor pripravi: mag. Saša Ajd 
Po podatkih iz Letnega poročila 2015 podjetja Snaga d.o.o. so naročniški sistem zbiranja 
kosovnih odpadkov »od vrat do vrat« prevzele občine: MOM, Občina Ruše, Občina Selnica 
ob Dravi, Občina Pesnica in Občina Miklavž na Dravskem polju. Po starem sistemu z 
zbiranjem kosovnih odpadkov v sklopu organiziranih akcij »od vrat do vrat« zbirajo kosovne 
odpadke le še v Občini Rače – Fram, medtem ko preostale občine v sistemu Snage teh 
storitev ne koristijo. 
 
Posebnosti naročniškega sistema so naslednje: 
- zbirajo se dejansko le kosovni odpadki in odpadna električna ter elektronska oprema, kot je 
to predvideno po zakonodaji – posledično so vsi občani v enakovrednem položaju glede 
koriščenja te storitve; 
- stranka pokliče za odvoz kosovnih odpadkov takrat, ko to potrebuje; 
- že na prevzemu kosovnih odpadkov je moč izvajati ločeno zbiranje in predajo še koristnih 
frakcij ločeno v reciklažo, brez potrebe po nadaljnjem sortiranju. 
 
Snago smo poprosili tudi za konkretne podatke, vezane na Občino Ruše. V odgovoru so 
zapisali, da naroči odvoz kosovnih odpadkov vsako leto vse več gospodinjstev, vendar ne v 
takšnih količinah, kot smo jih dosegali pred uvedbo tega sistema. Poudarili so, da je 
naročniški sistem prijaznejši do naročnikov in bolj prilagojen potrebam posameznih 
gospodinjstev, saj lahko odvoz naročijo kadarkoli v letu, po drugi stran pa s tem načinom 
zagotavljajo odvoz izključno kosovnih odpadkov, kar je tudi namen takšne akcije. V zadnjih 
letih se je namreč po njihovih ugotovitvah sistem »od vrat do vrat« precej izjalovil. Kot prvo 
so občani nastavljali na zbirna mesta različne vrste odpadkov, ki niso izkazovali lastnosti 
kosovnih odpadkov in kot slednje so različni "predhodniki" Snage precej razmetavali na kup 
zbrane odpadke, ki so bili pripravljeni za odvoz. 
 
V spodnji tabeli so prikazani podatki v zvezi z odvozom kosovnih odpadkov in naročili 
kontejnerjev. 



Leto 
odvoz kosovnih odpadkov 

št. gospodinjstev 
odvoz s kontejnerji 

število naročil 

2014 87 1 

2015 122 5 

 
 
 

 Daje pobudo, da se skupaj z lokalno televizijo BK TV preveri, kako je z ozvočenjem v 
dvorani, kjer potekajo seje občinskega sveta (ljudje se pritožujejo, da se zelo slabo 
sliši). 

Odgovor pripravila: mag. Karin Jurše in Boštjan Lesjak, direktor BKTV 
Zaradi spremembe postavitve miz in razprav iz klopi bi bila za kvaliteten zvok potrebna 
investicija v ozvočenje (mikrofonski sistem na izklapljanje (en mikrofon na dva svetnika)) ali 
nastopanje svetnikov za govorniškim pultom. BKTV ocenjuje tako investicijo na cca. 2.000 
evrov. 

 
 

 Daje pobudo, da se pozove koncesionarje v Zdravstvenem domu Ruše, da od 
starejših ljudi ne zahtevajo, da se naročajo preko medmrežja, ampak po telefonu. 

Odgovor pripravila: mag. Truda Vene  
V mesecu juniju 2016 je občinska uprava z dopisom obvestila koncesionarje Zdravstvenega 
doma Ruše, da naročanje pacientov pri osebnem zdravniku preko elektronskega sporočila 
za starejše predstavlja težavo, ter da naj se omogoči naročanje tudi preko telefona. Na 
sestanku v Zdravstvenem domu Ruše z vsemi zdravniki, dne 21. septembra 2016, je bilo v 
zvezi s tem zagotovljeno, da ni težav za naročanje preko telefona. Opozorili so, da zaradi 
narave dela vedno ne morejo takoj prevzeti klica. Večkrat slišijo pripombe, češ, da ni nikogar, 
oziroma da nihče ne odgovarja na telefonske klice. Razlog temu je težava s telefonom. Žal 
telefon tudi takrat, ko je zasedena linija, daje znak, kot da je linija prosta in »zvoni v prazno«. 
Napako bodo sporočili Telekomu, da jo odpravi. Pri naročanju preko telefona prosijo za 
strpnost. 

 
 

 Prosi, da se preveri, kako je z odvozom papirja na različnih lokacijah po Rušah.  
Kesoni, namenjeni za papir, so namreč prehitro polni.  

Odgovor na to vprašanje podjetja Snaga d.o.o. je podan v samostojnem dokumentu  (priloga 
št. 1). 
 

 
 
Martin Lesjak: 

 daje pobudo, da BKTV uredi ozvočenje dvorane, tako da se bo pri predvajanju sej 
OSOR po televiziji dobro slišalo. 

 

Odgovor je podan že pri pobudi Draga Bolčine.  
 

 


